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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 4/2024 

z IV sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 28 sierpnia 2024 roku 

 
Obrady rozpoczęto 28 sierpnia 2024 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 21:20 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 
1. Zdzisław Baranowski 
2. Maria Brodniewicz 
3. Wincenty Ciupka 
4. Piotr Górecki 
5. Jacek Krużołek 
6. Rafał Ludka 
7. Tomasz Michalak 
8. Ryszard Mitręga 
9. Dawid Mocha 
10. Teresa Papkala 
11. Barbara Paszkiewicz 
12. Tomasz Pszczółka 
13. Mariusz Rodenko 
14. Halina Romańska 
15. Mirosław Sitko 
16. Tomasz Strzelec 
17. Monika Szyndler 
18. Artur Walczuk 
19. Jolanta Wojaczek 
20. Marek Żagan 
21. Anna Żertka 
 
Lista obecności – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie IV sesji Rady Miejskiej Skoczowa IX kadencji, przywitanie radnych i gości raz 
stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Wystąpienie zaproszonych gości. 
4. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
5. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 czerwca - 31 lipca 2024r. (druk nr 

83). 
7. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku na terenie Gminy Skoczów w 2023 

roku, na podstawie danych Policji oraz Straży Miejskiej (druk nr 69). 
8. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Spółki Sko-Eko sp. z o.o. za 2023 rok (druk nr 

82). 
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9. Podjęcie uchwał: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Skoczów na lata 2024-2039" (druk 
nr 85). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i 
zawarcie kolejnej umowy (druk nr 78). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/624/2024 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 20 marca 2024r., w sprawie powierzenia Gminie Goleszów 
remontu drogi gminnej nr 431408S - ul. Morawiny w Międzyświeciu (druk nr 79). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Skoczów w 
Stowarzyszeniu Rybackim "Żabi Kraj" z siedzibą w Skoczowie (druk nr 86). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/211/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 26 sierpnia 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Skoczów (druk nr 87). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/212/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 r. Rady Miejskiej Skoczowa w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczaną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi (druk nr 88). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/240/2016 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 23 sierpnia 2016 r. w sprawie określenia rodzajów dodatkowych 
usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen 
za te usługi (druk nr 91). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty (druk 
nr 89). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/197/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 24 czerwca 2020 r., w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi, kompostujących bioodpady stanowiące 
odpady komunalne w kompostowniku przydomowym (druk nr 90). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok (druk 
nr 80). 

11) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/591/2023 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 18 grudnia 2023r., w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2024-2035 (druk nr 81). 

10. Informacja Przewodniczącej Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

11. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
12. Sprawy organizacyjne. 
13. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 
 
ad.1. Otwarcie IV sesji Rady Miejskiej Skoczowa IX kadencji, przywitanie radnych i gości oraz 
stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Skoczowa Pani Maria Brodniewicz witając 
Radnych, Burmistrza Miasta Skoczowa Pana Rajmunda Dedio, Z-cę Burmistrza Miasta 
Skoczowa Pana Piotra Hanzla, Sekretarz Panią Ewelinę Domagała, Skarbnika Pana Jerzego 
Ciałonia, Radcę Prawnego Pana Tomasza Szkaradnika, Prezesów Spółek, Naczelników 
Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników Jednostek Organizacyjnych, Radną 
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Powiatu Cieszyńskiego Panią Beatę Macura oraz Radnego Powiatu Cieszyńskiego Pana 
Piotra Ruckiego. 

Następnie stwierdziła prawomocność obrad. 

ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgłoszona została autopoprawka do projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia "Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 
paliwa gazowe dla Gminy Skoczów na lata 2024-2039" (druk nr 85). 
 
Następnie zapytała, czy są jakieś wnioski w sprawie zmiany porządku obrad sesji – nie 
zgłoszono.  
 
Kolejno poddała pod głosowanie porządek obrad sesji. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Krużołek 
 
Porządek obrad IV sesji przyjęty jak wyżej. 
 
ad.3. Wystąpienie zaproszonych gości. 
 
Przewodnicząca Rady – poinformowała, że na dzisiejszą sesję zaproszony był Sołtys 
Sołectwa Kowale Fryderyk Białoń, jednak niestety nie mógł być obecny i poprosił by w jego 
imieniu przeprosić. 
 
Kolejno poinformowała, że mamy dwóch gości, którzy poprosili o udzielenie głosu – członka 
Zarządu Powiatu Cieszyńskiego Beatę Macurę i Radnego Powiatu Cieszyńskiego Piotra 
Ruckiego. 
 
Członek Zarządu Powiatu Cieszyńskiego Beata Macura – w imieniu Starosty Powiatu 
Cieszyńskiego Janiny Żagan oraz własnym podziękowała całej delegacji z Gminy Skoczów, 
która brała udział w Powiatowo-Gminnych Dożynkach Ekumenicznych w Brennej. Na ręce 
Burmistrza Rajmunda Dedio złożyła list dziękczynny od Pani Starosty. 
 
Radny Powiatu Cieszyńskiego Piotr Rucki – poinformował, że tak jak w poprzedniej kadencji 
pełni funkcję Przewodniczącego Komisji Dróg, Bezpieczeństwa i Transportu w Powiecie. 
Uczestniczy również w pracach Komisji Zdrowia i Komisji Rewizyjnej. Dlatego też w tych 
obszarach polecił swoją osobę.  Powiedział, że jeśli będzie mógł w czymś pomóc, w czymś 
pośredniczyć, coś pomóc załatwić to jest do dyspozycji. Podziękował Burmistrzowi za bardzo 
życzliwe przyjęcie w tej kadencji.  
Przekazał parę informacji dotyczących dróg – zbliżamy się po kolei do konstruowania 
ostatecznego kształtu budżetu na przyszły rok i mam nadzieję, że tematy które staramy się 
zaplanować na przyszły rok jeśli chodzi o Gminę Skoczów i drogi w Gminie Skoczów uda nam 
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się w tym budżecie umieścić. Planujemy na przyszły rok w ramach remontów kontynuować 
remont drogi na Uchylanach, tak aby zakończyć ten fragment do granicy z Gminą Chybie. 
Chcielibyśmy kontynuować remont ulicy Pierścieckiej w Kiczycach do granicy Skoczowa by 
zakończyć ten etap. Mamy w propozycjach do remontu na przyszły rok umieszczoną drogę w 
Międzyświeciu od kładki w stronę Iskrzyczyna. Ważny dla nas temat to dokończenie ulicy 
Góreckiej, ten ostatni odcinek przy granicy z Gminą Brenna. Tutaj jest duża szansa na 
uzyskanie dofinansowania.  
Przekazał informację odnośnie działki, którą Starostwo zamierza przeznaczyć dla 
Skoczowskiej Straży Pożarnej. Pani Starosta wyraziła zgodę na przekazanie w formie 
darowizny tej działki. To jest taki pierwszy etap, zgoda na rozpoczęcie całej procedury. W tej 
chwili musimy uzyskać zgodę Wojewody na taki sposób przekazanie tego gruntu i czym 
prędzej zlecić opracowanie operatu szacunkowego, który jest na do tego potrzebny.    
Ponadto podkreślił, że Gmina Skoczów jest dobrym partnerem jeżeli chodzi dofinansowania 
dla Powiatu. 
 
ad.4. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z III sesji. Wobec braku 
poddała go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Krużołek 
 
Protokół z III sesji został przyjęty jak wyżej. 
 
ad.5. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Poinformowała, że uczestniczyła w spotkaniach, uroczystościach oraz odpowiadała na pisma. 
Przewodniczące / cy po krótce przedstawili tematykę, którą zajmowali się na komisjach. 
 
ad.6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 czerwca - 31 lipca 2024r. (druk nr 
83). 
 
Rada przyjęła powyższą informację na druku nr 83 – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
ad.7. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku na terenie Gminy Skoczów w 2023 roku, 
na podstawie danych Policji oraz Straży Miejskiej (druk nr 69). 
 
Przedstawił p.o. Komendanta Komisariatu Policji w Skoczowie Łukasz Kwik oraz Komendant 
Straży Miejskiej w Skoczowie Marian Machalica. 
 
Radny Tomasz Michalak – Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja zapoznała się i przyjęła informację. 
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Rada przyjęła powyższą informację na druku nr 69 – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
ad.8. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Spółki Sko-Eko sp. z o.o. za 2023 rok (druk nr 82). 
 
Przedstawiła Prezes Sko-Eko Anna Kwiatkowska. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja przyjęła sprawozdanie. 
 
Rada przyjęła powyższe sprawozdanie na druku nr 82 – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady przekazała prowadzenie pkt 9 porządku obrad – Wiceprzewodniczącej 
Rady Monice Szyndler. 
 
ad.9. Podjęcie uchwał: 
 
1) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Skoczów na lata 2024-2039" (druk nr 85). 
 
Przedstawiła w formie slajdów przedstawiciel firmy EKO-GEO Glob Agnieszka Skrabik. 
 
Podstawę prawną opracowania projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe stanowi art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 10 kwietnia 1997r. Prawo 
energetyczne, zgodnie z którym Burmistrz opracowuje projekt założeń. 
 
Zgodnie z art. 18 ust 1 cytowanej wyżej ustawy, do zadań własnych gminy w zakresie 
zaopatrzenia w energię elektryczną, ciepło i paliwa gazowe należy m.in.: 
- planowanie i organizacja zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe na 
obszarze gminy, 
- planowanie i organizacja działań mających na celu racjonalizację zużycia energii i promocję 
rozwiązań zmniejszających zużycie energii na obszarze gminy, 
- ocena potencjału wytwarzania energii elektrycznej w wysokosprawnej kogeneracji oraz 
efektywnych energetycznie systemów ciepłowniczych na obszarze gminy. 
 
Ponadto zgodnie z zapisami art. 7 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 
gminnym, do zadań własnych gminy należy zaopatrzenie w energię elektryczną i cieplną oraz 
gaz. Tak więc podstawę prawną opracowania niniejszego dokumentu stanowią wskazane 
przepisy ustawy Prawo energetyczne oraz ustawa o samorządzie gminnym. Przy opracowaniu 
niniejszego dokumentu posłużono się danymi dotyczącymi rozbudowy i modernizacji 
poszczególnych sieci pozyskanymi od operatorów infrastruktury gazowniczej, 
elektroenergetycznej i ciepłowniczej. 
 
Projekt dokumentu był wyłożony do publicznego wglądu na okres 21 dni w Biuletynie Informacji 
Publicznej Gminy Skoczów /www.bip.skoczow.pl/, oraz na stronie internetowej 
www.skoczow.pl w zakładce „Dla Mieszkańców – Konsultacje społeczne” w dniach od 12 
marca 2024r. do 2 kwietnia 2024r., nie wpłynęły uwagi do dokumentu.  
 
Zarząd Województwa Śląskiego zaopiniował pozytywnie w/w projekt w zakresie koordynacji 
współpracy z innymi gminami, oraz w zakresie zgodności z polityką energetyczną państwa. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

http://www.skoczow.pl/


6 

 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Krużołek 
 
Uchwała nr IV/41/2024 w sprawie przyjęcia "Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Skoczów na lata 2024-2039" przyjęta została jak wyżej 
– stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
2) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego, 
trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie kolejnej umowy 
(druk nr 78). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Do Urzędu Miejskiego w Skoczowie wpłynął wniosek dotyczący podpisania kolejnej umowy 
dzierżawy na część działki gminnej nr 693/1, obręb 5 w Skoczowie przy dworcu autobusowym, 
o pow. 15 m², na cele składowe – pod kontener, na okres 5 lat. Obecna umowa dzierżawy Nr 
WN.403/2021 z 22.09.2021 r., obowiązuje do 30.09.2024 r. Nowa umowa obowiązywać będzie 
od 01.10.2024 r.    
 
Zgodnie z obowiązującym cennikiem (§ 1 ust. 3 pkt 1 załącznika do Zarządzenia Burmistrza 
Miasta Skoczowa nr 0050.226.2023 z dnia 29.12.2023 r.), czynsz dzierżawy na cele składowe 
wynosi 20,50 zł za 1 m² w stosunku rocznym + należny podatek VAT. W związku z powyższym 
czynsz za wnioskowaną część działki wynosi 307,50 zł netto rocznie + należny podatek VAT.  
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 

 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 

 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Krużołek 

 
Uchwała nr IV/43/2024 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
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przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/624/2024 Rady Miejskiej Skoczowa z 
dnia 20 marca 2024r., w sprawie powierzenia Gminie Goleszów remontu drogi gminnej nr 
431408S - ul. Morawiny w Międzyświeciu (druk nr 79). 

 
Przedstawił pracownik Miejskiego Zarządu Dróg Sławomir Zipser. 
 
Rada Miejska Skoczowa na sesji w marcu br. podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Gminie 
Goleszów remontu odcinka drogi gminnej (ok. 125 m) i na ten cel przeznaczyła 100.000 zł. 
Kwota ta wynikała z szacunków przedstawionych przez Gminę Goleszów. Po otwarciu ofert 
okazało się, że najtańsza oferta niepodlegająca odrzuceniu wynosi 147. 382,56 zł. W związku 
z tym zachodzi konieczność zwiększenia dotacji dla Gminy Goleszów. 
Pomimo wzrostu kosztów wykonania robót, nadal ze względów ekonomicznych oraz 
organizacyjnych zasadnym jest realizacja tego zadania przez Gminę Goleszów, która wraz z 
tym odcinkiem będzie prowadziła remont dalszych części swojej drogi. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 

 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Krużołek 

 
Uchwała nr IV/42/2024 w sprawie zmiany uchwały nr LVI/624/2024 Rady Miejskiej Skoczowa 
z dnia 20 marca 2024r., w sprawie powierzenia Gminie Goleszów remontu drogi gminnej nr 
431408S - ul. Morawiny w Międzyświeciu przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 6 
do protokołu. 

 
4) Podjęcie uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Skoczów w Stowarzyszeniu 
Rybackim "Żabi Kraj" z siedzibą w Skoczowie (druk nr 86). 

 
Przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena Goryczka. 

 
Stowarzyszenie Rybackie „Żabi Kraj” z siedzibą w Skoczowie wystąpiło z prośbą o podjęcie 
przez Radę Miejską Skoczowa uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa w stowarzyszeniu. 
Potwierdzenie woli kontynuacji członkostwa Gminy Skoczów w Stowarzyszeniu Rybackim 
„Żabi Kraj” jest konieczne w celu przystąpienia do konkursu ogłoszonego przez Ministra 
Rolnictwa i Rozwoju Wsi na wybór lokalnych strategii rozwoju (LSR) w ramach Priorytetu 3. 
programu Fundusze Europejskie dla Rybactwa na lata 2021-2027, a także do realizacji 
nowych strategii, w tym między innymi strategii, która będzie realizowana w ramach Priorytetu 
3. programu, o którym mowa w art. 3 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 26 maja 2023 r. o wspieraniu 



8 

 

zrównoważonego rozwoju sektora rybackiego z udziałem Europejskiego Funduszu Morskiego, 
Rybackiego i Akwakultury na lata 2021-2027. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Krużołek 
 
Uchwała nr IV/44/2024 w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Skoczów w Stowarzyszeniu 
Rybackim "Żabi Kraj" z siedzibą w Skoczowie przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik 
nr 7 do protokołu. 
 
5) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/211/2020 Rady Miejskiej Skoczowa z 
dnia 26 sierpnia 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Skoczów (druk nr 87). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Niezbędne jest dostosowanie ww. uchwały do przepisów z 19 lipca 2019 r. zmieniających 
ustawę z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, w zakresie 
wprowadzenia obowiązku przyjmowania odpadów tekstyliów i odzieży przez punkty 
selektywnego zbierania odpadów komunalnych od dnia 1 stycznia 2025 r. 

Zgodnie z ustawą z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, 
projekt uchwały zostanie przesłany do zaopiniowania przez Państwowego Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego w Cieszynie. 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
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NIEOBECNI (1) 
Jacek Krużołek 
 
Uchwała nr IV/45/2024 w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/211/2020 Rady Miejskiej Skoczowa 
z dnia 26 sierpnia 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/212/2020 z dnia 26 sierpnia 2020 r. 
Rady Miejskiej Skoczowa w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 88). 
 
Wprowadził do projektu uchwały Burmistrz Rajmund Dedio. 
 
Następnie w formie slajdów przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i 
Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Niezbędne jest dostosowanie ww. uchwały do przepisów z 19 lipca 2019 r. zmieniających 
ustawę z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, w zakresie 
wprowadzenia obowiązku przyjmowania odpadów tekstyliów i odzieży przez punkty 
selektywnego zbierania odpadów komunalnych od dnia 1 stycznia 2025 r. 

Zgodnie z art. 6 pkt 3a ww. ustawy Rada gminy może w uchwale w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczaną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
ustalić, że w danym roku kalendarzowym w punkcie selektywnego zbierania odpadów 
komunalnych przyjmowane będzie maksymalnie 0,1 Mg (100kg) odpadów 
wielkogabarytowych. Ponad określony limit opłaty będą pobierane wg cennika zawartego 
w uchwale w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi. 

Zgodnie z ustawą z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, 
projekt uchwały zostanie przesłany do zaopiniowania przez Państwowego Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego w Cieszynie. 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Odbyła się długa dyskusja, w której udział wzięli: radny Zdzisław Baranowski, radna Teresa 
Papkala, radna Monika Szyndler, radny Marek Żagan, radny Tomasz Pszczółka, radny 
Mirosław Sitko, radny Ryszard Mitręga, radny Rafał Ludka, radny Tomasz Strzelec, radna 
Halina Romańska, radna Barbara Paszkiewicz, Prezes Sko-Eko Anna Kwiatkowska, Burmistrz 
Rajmund Dedio oraz Radca Prawny Tomasz Szkaradnik. 
 
Radny Ryszard Mitręga zgłosił następujący wniosek: 
Zmienić treść par 1 pkt 3 na następującą: w par. 1 po ust. 3b dodaje się ust. 3c, który otrzymuje 
brzmienie: "3c. Ustala się, że od właściciela nieruchomości zamieszkałej w ramach opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w danym roku kalendarzowym w punkcie 
selektywnego zbierania odpadów komunalnych przyjmowane będzie maksymalnie 0,3 Mg 
(300 kg) odpadów wielkogabarytowych. 
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Wiceprzewodnicząca Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Piotr Górecki, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Tomasz Strzelec, Artur Walczuk, Jolanta 
Wojaczek, Anna Żertka. 
 
PRZECIW (6) 
Zdzisław Baranowski, Wincenty Ciupka, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Monika Szyndler, 
Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maria Brodniewicz, Mirosław Sitko 
 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Krużołek 
 
Wniosek został przyjęty jak wyżej. 
 
Kolejno Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały z 
uwzględnieniem przyjętego przez Radę wniosku. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, Ryszard Mitręga, Dawid 
Mocha, Teresa Papkala, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta 
Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
PRZECIW (3) 
Zdzisław Baranowski, Barbara Paszkiewicz, Mirosław Sitko. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Tomasz Michalak, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Mariusz Rodenko 
 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Krużołek 
 
Uchwała nr IV/46/2024 w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/212/2020 z dnia 26 sierpnia                    
2020r. Rady Miejskiej Skoczowa w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
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7). Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/240/2016 Rady Miejskiej Skoczowa z 
dnia 23 sierpnia 2016 r. w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych 
przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi (druk nr 91). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
W związku z rozstrzygnięciem zamówienia publicznego na świadczenie usługi odbioru  
i zagospodarowania odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych, świadczenie 
usługi odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych z nieruchomości, na których nie 
zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne oraz świadczenie usług 
dodatkowych, koniecznym jest dostosowanie cennika za świadczenie przedmiotowych usług, 
do cen zawartych w ofercie Wykonawcy wybranego w przetargu nieograniczonym. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Tomasz Pszczółka, 
Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta 
Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
PRZECIW (1) 
Barbara Paszkiewicz 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Mariusz Rodenko 
 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Krużołek 
 
Uchwała nr IV/47/2024 w sprawie zmiany uchwały nr XXI/240/2016 Rady Miejskiej Skoczowa 
z dnia 23 sierpnia 2016 r. w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych 
przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
8) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty (druk nr 89). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Zgodnie z art. 3 ust. 2 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości 
i porządku w gminach, gmina zapewnia czystość i porządek na swoim terenie i tworzy warunki 
niezbędne do jego utrzymania. 

1/ Postępowanie przetargowe 
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• w dniu 12.02.2024 r. ogłoszono zamówienie publiczne na świadczenie usługi odbioru 
i zagospodarowania odpadów, 

• w dniu 15.03.2024r. nastąpiło otwarcie jednej złożonej oferty zawierającej stawki za 1 tonę 
odbieranych odpadów wyższe o 22,4%, 

• postepowanie nie zostało unieważnione, nie szukano innego rozwiązania, 
a rozstrzygnięcia nie dokonano przez blisko dwa miesiące, 

• w dniu 08.05.2024 roku, czyli w pierwszym dnia urzędowania nowo wybrany Burmistrz 
został postawiony przed faktem dokonanym i w związku z koniecznością zapewnienia 
ciągłości odbioru odpadów komunalnych, rozstrzygnięto przetarg bez unieważnienia. 
Nową umowę z wykonawcą, zawierającą stawki za 1 tonę odbieranych odpadów wyższe 
o 22,4% podpisano w dniu 09.05.2024 r. na okres 6 miesięcy. 

Rodzaj odpadu Stawki wg starej umowy 
Stawki w nowej umowie od 

10.05.2024 

zmieszane odpady komunalne 1080,00 zł/Mg 1360,00 zł/Mg 

odpady zebrane selektywnie 1060,00 zł/Mg 1260,00 zł/Mg 

 bioodpady  1000,00 zł/Mg 1260,00 zł/Mg 

odpady budowlane i rozbiórkowe 1060,00 zł/Mg 1260,00 zł/Mg 

W ostatnim czasie w przetargach organizowanych przez polskie gminy obserwuje się znikome 
zainteresowanie oferentów, a oferowane stawki są  wyższe od dotychczasowych, co 
bezpośrednio zmusza gminy do podnoszenia stawek opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

2/ Koszty 

System gospodarowania odpadami komunalnymi w gminie powinien się bilansować, tzn., że 
wpływy z pobranej opłaty za gospodarowania odpadami powinny pokryć wydatki roczne na 
cele związane z funkcjonowaniem systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. 

W 2023 roku wydatki systemu gospodarki były wyższe od zebranych opłat od mieszkańców 
ponad 950 tys. zł. Środki te wygospodarowano rezygnując z kolejnych inwestycji gminnych, 
rezygnując z remontów dróg, czy też szkół i przedszkoli. Natomiast z analizy bieżącego roku 
wynika, że różnica ta wyniesie co najmniej 1,2 mln zł. 

3/ Propozycja zmian 

Obecnie obowiązują następujące stawki: 

• osoby zamieszkujące nieruchomość – 39 zł 

• osoby zamieszkujące nieruchomość i kompostujące bioodpady w kompostowniku - 35 zł. 

Po uwzględnieniu wyników nowego przetargu i wyższych kosztów wyliczono, że w przypadku 
osoby zamieszkującej nieruchomość stawka za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
powinna wzrosnąć co najmniej o 4,00 zł (wzrost o 10,3%) oraz o 2,00 zł (wzrost o 5,7%) 
w przypadku osoby zamieszkującej nieruchomość i kompostującej bioodpady 
w kompostowniku przydomowym. Zmiana stawek nie zniweluje konieczności „dopłacania” do 
systemu gospodarki odpadami z budżetu gminy. 

Reasumując, proponuje się następujące stawki, które będą obowiązywały od 4 kwartału 
2024 roku: 

•  osoby zamieszkujące nieruchomość – 43 zł 

• osoby zamieszkujące nieruchomość i kompostujące bioodpady w kompostowniku - 37 zł. 

 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wiceprzewodnicząca Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid 
Mocha, Teresa Papkala, Halina Romańska, Tomasz Strzelec, Artur Walczuk, Jolanta 
Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
PRZECIW (3) 
Zdzisław Baranowski, Tomasz Pszczółka, Monika Szyndler. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maria Brodniewicz, Barbara Paszkiewicz, Mirosław Sitko. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Mariusz Rodenko 
 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Krużołek 
 
Uchwała nr IV/48/2024 w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty przyjęta została 
jak wyżej – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
9) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/197/2020 Rady Miejskiej Skoczowa z 
dnia 24 czerwca 2020 r., w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi, kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 
kompostowniku przydomowym (druk nr 90). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Zgodnie z art. 6k usta. 4a ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku 
w gminach rada gminy zwalnia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, 
proporcjonalnie do zmniejszenia kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 
z gospodarstw domowych. Zaproponowano wysokość zwolnienia w kwocie 6,00 zł od stawki 
obowiązującej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi zbieranymi i odbieranymi 
w sposób selektywny od osoby. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 
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ZA (17) 
Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid 
Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, 
Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek 
Żagan, Anna Żertka. 

 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz. 

 
BRAK GŁOSU (1) 
Mariusz Rodenko 

 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Krużołek 

 
Uchwała nr IV/49/2024 w sprawie zmiany uchwały nr XVII/197/2020 Rady Miejskiej Skoczowa 
z dnia 24 czerwca 2020 r., w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi, kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 
kompostowniku przydomowym przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 

 
10) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok (druk nr 80). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionej uchwale w rozdziale 75023 wprowadzono do dochodów budżetu darowiznę 
Banku Spółdzielczego w Skoczowie na organizację gminnych dożynek.   
Natomiast w rozdziale 75095 wprowadzono do dochodów wpłaty na rzecz Osiedla „Południe” 
(2.500 zł) oraz sołectw Bładnice (1.170 zł) i Pierściec (150 zł) -  środki te zwiększają wydatki 
jednostek. 
W rozdziale 75814 wprowadzono dotację z Funduszu Pomocy na finansowanie zadań 
bieżących w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy przeznaczoną na wydatki jednostek 
oświatowych (334.024 zł). 
Natomiast w rozdziale 80101 wprowadzono środki stanowiące odszkodowanie za zniszczone 
mienie szkół w Ochabach i Pierśćcu (8.135 zł), które zostanie przeznaczone na wydatki tych 
jednostek oraz środki z rządowego programu „Podróże z klasą” (235.823,04 zł). 
Po stronie wydatków w rozdziale 60016 zwiększono środki na pomoc finansową dla Gminy 
Goleszów (47.382,56 zł) oraz na zakupy inwestycyjne Miejskiego Zarządu Dróg (321.000 zł), 
które wcześniej przeznaczono na modernizację dróg gminnych, w związku z większymi niż 
planowano kosztami ich wykonania wynikającymi z rozstrzygniętego przetargu. 
Również w rozdziale 92605 dokonano „zwrotu” środków przesuniętych z wydatku 
przeznaczonych na dowozy uczniów na krytą pływalnię na zadanie „Ochrona i regeneracja 
obszarów cennych przyrodniczo wraz z działaniami edukacyjnymi na obszarze Aglomeracji 
Beskidzkiej - etap I” (43.000 zł). 
W związku z powyższymi zmianami oraz zmianami budżetu dokonanymi zarządzeniami 
Burmistrza zmieniają się również załączniki do uchwały budżetowej. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, 
Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 

 
BRAK GŁOSU (1) 
Mariusz Rodenko 

 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Krużołek 

 
Uchwała nr IV/50/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 
11) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/591/2023 Rady Miejskiej Skoczowa z 
dnia 18 grudnia 2023r., w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2024-2035 (druk nr 81). 

 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 

 
Wieloletnia Prognoza Finansowa została sporządzona na lata 2024 – 2035, w związku z tym,  
że poręczone przez Gminę spłaty pożyczek zaciągniętych przez spółkę gminną kończą się w 
2035 r. Została ona sporządzona według wzoru wynikającego ze stosownego rozporządzenia.   
W załączniku pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Skoczów na lata 2024 - 2035"  
w roku 2024 zwiększono dochody bieżące, w tym dochody ze środków przeznaczonych na 
cele bieżące, oraz pozostałe dochody, zmniejszono natomiast dochody z tytułu z subwencji 
ogólnej.  
W w/w załączniku zwiększono również wydatki bieżące, w tym wydatki na wynagrodzenia i 
składki od nich naliczane oraz wydatki majątkowe w tym na inwestycje i zakupy inwestycyjne.  
W załączniku pn. „Przedsięwzięcia wieloletnie na programy, projekty i zadania majątkowe” w 
wydatkach majątkowych na programy, projekty lub zadania związane z programami 
realizowanymi, z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy o finansach 
publicznych zwiększono limit wydatków na 2024 rok w zadaniu pn. „Ochrona i regeneracja 
obszarów cennych przyrodniczo wraz z działaniem edukacyjnym na obszarze Aglomeracji 
Beskidzkiej – etap I”, natomiast w zadaniu pn. „Trasy rowerowe na terenie gminy Skoczów” 
zmieniono nazwę zadania na „Trasy rowerowe”. W wydatkach majątkowych na programy, 
projekty lub zadania pozostałe zmieniono limity wydatków na lata 2024 w zadaniach pn. „ 
Modernizacja nawierzchni drogi ul. Wierzbowej w Pogórzu”, „ Modernizacja nawierzchni drogi 
ul. Cisowej w Kiczycach”, oraz „Modernizacja nawierzchni drogi ul. Cesarskiej w Ochabach”.  

 
Założenia dla poszczególnych lat budżetowych: 
 
2024 Przyjęto wartości dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów z projektu uchwały 

budżetowej.  
Założono dochody ze sprzedaży majątku na poziomie 92.000 zł. Pozostałe dochody 
majątkowe stanowią przyznane gminie dotacje na inwestycje. 
Dochody bieżące, są większe od planowanych wydatków bieżących o 1.844.090,78 zł.  
Wydatki na obsługę długu wyniosą 580.000 zł, natomiast wydatki z tytułu poręczeń i 
gwarancji to  1.107.000 zł.  
Planowany deficyt budżetu w wysokości 20.826.868,27 zł., nadwyżką budżetową z lat 
ubiegłych oraz środkami wolnymi z 2023 roku. Planowane do budżetu 2024 środki 
wolne to 6.225.856,93 zł., wobec wykonanych 9.169.436,86 zł.  
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Dla wyliczenia prognozowanej na koniec roku kwoty długu przyjęto wysokość 
zadłużenia gminy na koniec 2023 roku w wysokości 9.169.436,86 zł.  
Kwota długu na koniec 2024 roku po uwzględnieniu planowanych spłat zaciągniętych 
zobowiązań wyniesie 6.896.974,86 zł. 

 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, 
Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Mariusz Rodenko 
 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Krużołek 
 
Uchwała nr IV/51/2024 w sprawie zmiany uchwały nr LIV/591/2023 Rady Miejskiej Skoczowa 
z dnia 18 grudnia 2023r., w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2024-2035 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady przejęła dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.10. Informacja Przewodniczącej Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że w okresie międzysesyjnym do Bura Rady wpłynęły: 
- odpowiedź na interpelację nr 2 radnego Mariusza Rodenko – dot. uregulowania koryta rzeki 
„Pogórzanka”, pogłębienia oraz utworzenia wałów przeciwpowodziowych rzeki Pogórzanka 
oraz ich dopływów, 
- odpowiedź na interpelację nr 3 radnego Ryszarda Mitręgi – dot. montażu oświetlenia 
drogowego w Skoczowie przy ul. Kombatantów, 
- interpelacja nr 4 radnego Jacka Krużołka – dot. odwodnienia ul. Wiślickiej w Skoczowie + 
odpowiedź, 
- zapytanie nr 5 radnego Jacka Krużołka – dot. wykonania audytu energetycznego i 
dokumentacji technicznej Domu Ludowego w Wiślicy + odpowiedź, 
- interpelacja nr  6 radnego Mariusza Rodenko – dot. pilnego przeglądu cieków wodnych w 
Pogórzu + odpowiedź, 
- interpelacja nr 7 radnego Mariusza Rodenko – dot. remontu zabytkowego budynku Arenda 
+ odpowiedź, 
- interpelacja nr 8 radnego Mariusza Rodenko – dot. rewitalizacji linii kolejowej nr 190.   
 
ad.11. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Brak. 
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ad.12. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodnicząca Rady – życzyła dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
 
Przewodnicząca Rady – poinformowała, że w dniu 19 października br. odbędzie się szkolenie 
dla radnych. Szkolenie odbędzie się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Skoczowie, Rynek 3 
o godz. 9:00. 
 
ad.13. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodnicząca Rady 
zamknęła obrady IV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
 
                                                                          
                                                                                                              Przewodnicząca 
                                                                                                      Rady Miejskiej Skoczowa 
 
                                                                                                            Maria Brodniewicz 

 
Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 
 
 

  

                                                                                                  


